

**The initial un-audited Financial Results for Q1 ended on 31<sup>st</sup> March 2019**

In accordance with the Circular ref. E/2/2016 dated 14th March 2016 of the Capital Market Authority; we disclose the un-audited initial financial results of the Company for the three months ended 31st March 2019 as given below:

RO' 000

	Q1 2019	Q1 2018	% Change
Contract & Other Income Oman	8,649	5,506	57%
Total Expense for Parent Oman	(7,713)	(6,550)	18%
Profit/ (Loss) from Parent Oman Operations	936	(1,044)	
Interest cost on funds provided to subsidiaries and Impaired	(423)	(460)	
Profit/ (Loss) from continuing operation	513	(1,504)	
Profit/ (Loss) from discontinuing operation	-*	(434)	
Profit/ (Loss) for the period	513	(1,938)	

\* Discontinued UAE operations not considered due to legal restriction preventing financial accounting.

The above results for the first quarter 2019 are subject to the approval of Audit Committee and Board of Directors.

With regards

Shawqi Hamdan Sajwani

C.E.O.

Al Hassan Engineering Co SAOG



وفقا للتعميم رقم E/2/2016 بتاريخ 14 مارس 2016 الصادر من الهيئة العامة لسوق المال قامت الشركة بالإفصاح عن النتائج المالية الأولية غير المدققة للشركة خلال الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2019 كما هو موضح أدناه

الأرقام تمثل آلاف الريالات العمانية (000)

التغيير %	الربع الأول 2018	الربع الأول 2019	البيان
57%	5,506	8,649	عقود وإيرادات أخرى
18%	(6,550)	(7,713)	إجمالي المنصرفات الشركة الام عمان
	(1,044)	936	الربح / (الخسارة) من عمليات الشركة الأم عمان
	(460)	(423)	تكلفة الفائدة على الأموال المقدمة للشركات التابعة
	(1,504)	513	الربح (الخسارة) بعد الضريبة من العمليات المستمرة
	(434)	-*	الربح (الخسارة) من العمليات المتوقفة
	(1,938)	513	الربح (الخسارة) للعام

\* توقف عمليات دولة الإمارات العربية المتحدة التي لم تأخذ في الاعتبار بسبب القيود القانونية التي تحول دون المحاسبة المالية.

تخضع النتائج المذكورة أعلاه للربع الأول لعام 2019 لموافقة لجنة التدقيق ومجلس الإدارة.

تحياتي

شوقي حمدان ساجواني

الرئيس التنفيذي

شركة الحسن الهندسية ش.م.ع.ع



